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Kasvatus- ja koulutuslautakunta § 44 17.11.2020

Kasvatus- ja koulutuslautakunnan alaisen toiminnan talousarvioehdotus vuodelle 2021

KKltk 17.11.2020 § 44 Esityslistan/pöytäkirjan liitteenä on ehdotus kasvatus- ja
koulutuslautakunnan alaisen toiminnan talousarvioksi,
investointisuunnitelmaksi, toiminnallisiksi tavoitteiksi sekä
henkilöstösuunnitelmaksi vuodelle 2021.

Sivistysjohtajan ehdotus:

 Kasvatus- ja koulutuslautakunta hyväksyy talousarvion,
investointisuunnitelman, toiminnalliset tavoitteet ja
henkilöstösuunnitelman vuodelle 2021  liitteiden mukaisena ja
esittää sen edelleen kaupunginhallituksen ja -valtuuston
hyväksyttäväksi.

 Käsittely: 

Käsittelyn aikana pidettiin tauko klo 16.51 - 17.07.

Lautakunnan keskustelun aikana puheenjohtaja Heikki Pitkälä teki
vastaesityksen;

 Puheenjohtajan muutosehdotus;

 "Vatjusjärven koulua on suunniteltu lakkauttaa v 2021 syksystä
alkaen vastoin valtuuston helmikuisen 2020 kokouksen päätöksen ja
tahtotilan sekä äänestyksen tuloksen 16-11. Myös kasvatus- ja
koulutuslautakunnan, vanhempien, kotien ja kylien hyväksymä
rakentava malli on siis kun oppilasmäärä on ollut 2 vuotta alle 40
oppilasta, niin sitten aletaan suunnitella koulun lakkauttamista.
Monien kiemuroitten seurauksena tuota helmikuista valtuuston
päätöstä ja tahtotilaa on sitten muokkailtu jotta oppilasennuste
saatiin syyskuun laskennassa alle 40 oppilaan. Oppilaita siirtyi juuri
sekavan prosessin seurauksena Nivalan puolelle, 5 ala-asteen
oppilasta ja 2 eskarilaista.

Esitän Vatjusjärven kyläkoulun osalle, että sinne varataan
määrärahat ja nykyiset resurssit henkilöstön osalta eikä koulua
lakkauteta syksyllä 2021."

Marko Törmälehto kannatti puheenjohtajan vastaesitystä.

Koska oli tehty vastaesitys, jota kannatettiin, järjestettiin
nimenhuutoäänestys. Ne jotka kannattavat sivistysjohtajan
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ehdotusta äänestävät  JAA  ja ne jotka äänestävät  puheenjohtajan
vastaehdotus äänestävät EI.

 Äänestyksessä sivistysjohtajan ehdotus sai 3 JAA -ääntä (Teemu
Haukipuro, Jaakko Lehtola ja Diana Seppä), puheenjohtajan
vastaehdotus sai 2 EI -ääntä (Heikki Pitkälä ja Marko Törmälehto).

 Päätös:

 Kasvatus- ja koulutuslautakunta päätti hyväksyä talousarvion,
investointisuunnitelman, toiminnalliset tavoitteet ja
henkilöstösuunnitelman vuodelle 2021  liitteiden mukaisena ja
esittää sen edelleen kaupunginhallituksen ja -valtuuston
hyväksyttäväksi sivistysjohtajan ehdotuksen mukaisesti 3 äänellä.

 ______

 MERK. Käsittelyn aikana pidettiin tauko klo 16.51 - 17.07


